



管理体系认证

北京中交远航认证有限公司
环境管理体系认证证书

注册号: 18421E20031R0S

兹证明

金易芯半导体科技（嘉兴）有限公司

统一社会信用代码/组织机构代码: 91330482MA2CWXXN0X

注册地址: 浙江省嘉兴市平湖市钟埭街道五一路 505 号第三层

经营地址: 浙江省嘉兴市平湖市钟埭街道五一路 505 号第三层、第四层

环境管理体系符合

GB/T24001-2016/ISO14001:2015 标准

认证覆盖的范围

集成电路高精度锡球（BGA 锡球）的生产及办公相关环境管理活动

(注: 本证书自颁发之日起生效, 但获证 12 个月后, 该证书须与《环境管理体系认证证书和标志保持通知书》共同使用方可持续保持有效性。证书信息可在国家认监委网站 www.cnca.gov.cn; 公司网站 www.bjzyh.com 查询)

总经理:

胡忠元

初次发证日期: 2021 年 03 月 22 日

本次发证日期: 2021 年 03 月 22 日

证书有效期至: 2024 年 03 月 21 日



认证机构地址: 北京市西城区广安门外大街 248 号 1 号楼 12 层 1205 号



Management System Certification

CERTIFICATE OF CONFORMITY OF ENVIRONMENT MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATION

Certificate No: 18421E20031R0S

**This is to certify the environmental management system of
SnSemi Technology (Jiaxing) Co., Ltd.**

Unify the social credit code/ Organization Code: 91330482MA2CWXNN0X

Registered address: 3/F, NO.505, Wuyi Road, Zhongdai Street, Pinghu City, Jiaxing, Zhejiang, China

Operating address: 3/F, 4/F, NO.505, Wuyi Road, Zhongdai Street, Pinghu City, Jiaxing, Zhejiang, China

is in conformity with

GB/T24001-2016/ISO14001:2015 standard

**This certificate covers the following scope of environment management system
Production of integrated circuit high-precision solder balls (BGA solder ball) and
office-related environmental management activities**

(Note: Twelve Months Later Since The Issue Of The Certificate, It Is Considered Valid Only If The Certificate Is Used Together With The Annual Notifications Of Holding Management System Certificate And Mark. This Certificate Can Be Inquired by Website: www.cnca.gov.cn; www.bjzjyh.com)

Manager :

胡忠元

Issue Date: Mar. 22, 2021

Reissue Date: Mar. 22, 2021

Valid Until: Mar. 21, 2024

CERTIFICATION ORGANIZATION ADDRESS: R1205, 1# building, NO.248 Guanganmenwai Street, Xicheng District, Beijing

